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در ماه رمضان بازي نميكنيم

محمد رويانيان گفت: وقتي علما و مراجع به برگزاري بازيها در ماه رمضان انتقاد دارند، ما حتي به قيمت از دست دادن

امتياز در ليگ شركت كنيم.

جام جم آنلاين: محمد رويانيان گفت: وقتي علما و مراجع به برگزاري بازيها در ماه رمضان انتقاد دارند، ما حتي به قيمت از دست
دادن امتياز در ليگ شركت كنيم.

مديرعامل باشگاه پرسپوليس در گفتوگو با ايسنا، درباره اين موضوع كه چقدر توانسته برنامههاي خود را براي فصل جديد در
پرسپوليس نهايي كند گفت: از آن چيزي كه خودم ميخواستم 70 درصد محقق شده اما با اين وجود از بازيكناني كه به تيم آمدهاند و
مربياي كه جذب كردهايم راضي هستم. بخشي از 30 درصدي كه در برنامهام بود و نتوانستيم به آن دست پيدا كنيم مربوط به

بازيكنان بود و بخش ديگر هم مربوط به تغييراتي بود كه قصد داشتيم در باشگاه انجام دهيم اما نشد.

وي ادامه داد: با اين حال اميد زيادي داريم كه ليگ را قدرتمندانه شروع كنيم و از همان ابتدا نتايج خوبي به دست بياوريم تا هواداران
از تيمشان راضي باشند.

رويانيان درباره صحبتهاي اخير خوروش سرپرست سپاهان و اين صحبت او كه گفته بود "وقتي رويانيان و فتحاللهزاده شو اجرا
ميكردند، ما در حال مذاكره با خلعتبري بوديم" گفت: متاسفانه هنوز افرادي در عرصه فوتبال حضور دارند كه گفتمان سنتي و كري
خواندن را رها نكردهاند. ما بايد اخلاق و رفتارمان را عوض كنيم و به هم احترام بگذاريم ولو اينكه مخالف يكديگر باشيم. حرفهاي

بيخود و توهين به يكديگر را بايد رها كنيم.

وي افزود: درباره خلعتبري هم يقين داشته باشيد كه اگر ميخواستيم او را جذب ميكرديم اما مصلحت اين بود كه خلعتبري به تيم
ديگري برود. يكي از كساني كه قصد داشتيم به خدمت بگيريم و در برنامه پيش از فصل ما وجود داشت، خلعتبري بود كه دوست و
همشهري من است و علاقه زيادي به او دارم. او مبلغ بالايي از ما درخواست كرده بود اما جدا از اين اگر ضرورت داشت و ژوزه هم

ميخواست حتما خلعتبري را جذب ميكرديم.

مديرعامل باشگاه پرسپوليس با اشاره به اينكه بسياري از مراجع تقليد از برگزاري ليگ برتر در ماه مبارك رمضان انتقاد كردهاند گفت:
روز گذشته آيت الله استادي امام جمعه قم فرمايشاتي داشتند و از مديران باشگاهها خواستند كه باشگاههايشان را در رقابتهاي ليگ
در ماه رمضان شركت ندهند و من خواستم اولين كسي باشم كه براي اين كار اعلام آمادگي ميكنم. همين جا هم ميگويم كه حاضر
نيستيم وقتي علما و مراجع به برگزاري بازيها در ماه رمضان انتقاد دارند، ما حتي به قيمت از دست دادن امتياز در ليگ شركت كنيم.

وي افزود: من متاسفم كه نه مجلس و نه هيچ كدام از مسئولان ورزش هيچ عكسالعملي به صحبتهاي مراجع تقليد نشان ندادهاند
و حتي يك پاسخ قانع كننده براي اين موضوع ندادهاند. آيات عظام و علماي بزرگي چون مكارم شيرازي، صافي گلپايگاني، محفوظي،
استادي، شاهرودي، نمازي، علوي گرگاني و واعظ موسوي به برگزاري ليگ در ماه رمضان انتقاد دارند. حالا من نميدانم مسئولان
فدراسيون از چه علمايي مجوز برگزاري بازيها را در ماه رمضان گرفتهاند؟ من آيتاللهي را فرد متشرع و متديني ميدانم اما اگر واقعا
او و ساير مسئولان فدراسيون از مراجع استعلام گرفته باشند و برگزاري ليگ در ماه رمضان مشكلي نداشته باشد، ما هم تمكين

ميكنيم و مشكلي نداريم اما بحث من اين است كه وقتي علما نظر بدهند نميتوان نسبت به آن بيتفاوت باشيم.

رويانيان در پايان درباره صحبتهاي ايمون زايد كه گفته بود باشگاه پرسپوليس توافقنامه اوليه را زير پا گذاشته گفت: اين طور نبوده
است. ما زايد را دوست داريم و او را نياز داريم. هواداران هم به او علاقه زيادي دارند و اميدواريم مثل گذشته عملكرد خوبي در تيم

داشته باشد.
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